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Zápis z jednání komise výstavby, dopravy a ekologie 
ze dne 25.1.2023 

 

 

Místo:   zasedací místnost ÚMOb Hrabová 

Čas:  15:00 – 17:45 

Přítomni: Jana Batelková, MBA, Ing. Tomáš Konečný, Ing. Jiří Koritár, Ing. Milan Kratochvíl, 

Martin Krejčíček, Ing. Jiří Kubečka, Ing. Jiří Skalský 

Omluveni: Ing. Iva  Vinklerová, Ing. Adam Hrabovský   

Hosté :  Ing. Jana Faicová, Renáta Moskalová, Svatava Králová  

 

 

 

 

 

Program jednání: 

1. Vzájemné seznámení členů komise VDE s úředníky z Odboru stavebně správního 

2. Podněty z RMOb Hrabová, ÚMOb Hrabová a občanů 

3. Různé 

4. Aktualizace seznamu úkolů pro členy komise pro příští jednání 

5. Předběžný program pro následující jednání komise VDE  

 

 

 

 

 

1. Vzájemné seznámení členů komise VDE s úředníky z Odboru stavebně správního 

Na druhém jednání komise dopravy, výstavby a ekologie pro volební proběhlo v úvodu jednání 

vzájemné seznámení a představení členů této komise s úředníky z Odboru stavebně správního, 

kteří komisi informovali o záležitostech, které jsou aktuálně řešeny. 
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2. Podněty z RMOb Hrabová, ÚMOb Hrabová a občanů 

 

 

a) RMOb Hrabová požádala komisi VDE o stanovisko k žádost o stanovisko k změně stavby 

vodního díla Green gas.  

Komise VDE  jednomyslně doporučuje radě nesouhlasit se změnou projektu před dokončením dle 

zaslané žádosti Green Gas. 

 

b) RMOb Hrabová požádala komisi VDE o stanovisko a návrhy možných úprav v další části PD 

rozšíření hřbitova, současného hřbitova, vzhledem k možnosti využití prostředku z MMO.  

 

Komise DVE  za tímto účelem plánuje jednání komise dne 8.2.2023 na daném místě (hřbitov). 

 

 

c) RMOb Hrabová předala komisi VDE k řešení téma protihlukových stěn 

 

Komise VDE  doporučuje provést měření hluku u domku na hřbitově ze směru ul. Místecká. 

 

d) RMOb Hrabová předala komisi VDE návrh p. Daníčka na modernizaci MK   K pilikům - úsek mezi 

Poplužní, Bělská. 

 

Komise VDE bere na vědomí návrh p. Daníčka, jako jedno z možných řešení (nejedná se o 

doporučení). V případě rozšíření komunikace je nutno řešit odvod vod z komunikace, což v tomto 

návrhu není řešeno. 

 

e) RMOb Hrabová předala komisi VDE návrh p. Daníčka na prodloužení stoky C-5 o 150m  

 

Komise VDE bere na vědomí návrh p. Daníčka. Vzhledem k rozsahu, souvislostem a chybějícím 

podkladům se bude komise tímto návrhem zabývat na příštích jednáních. 

 

f) Komise VDE obdržela podnět občanů na umístění odpadkového koše a doplnění zábradlí 

v prostoru před podchodem pod ulicí Místecká ve směru z Hrabové. 

Komise VDE doporučuje doplnění odpadkového koše na straně chodců a doplnění zábradlí ze 

směru od restaurace stodola. (příloha bod 1) 
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g) Komise VDE obdržela podnět občana k průjezdnosti a průchodnosti v místě křižovatky ul. 

Bažanova a spojovací komunikací k rampě ul. Místecké, kde se v období dešťů a v zimním 

období tvoří na komunikaci souvislá vrstva vody, která nemá kudy odtéct. 

 

Komise VDE doporučuje zvážit možnost vybudování chodníku navazujícího na stávající chodník 

končící v místě odbočky z nájezdové rampy na ul. Místeckou směrem ke hřbitovu po křižovatku ul. 

Bažanova. V tuto chvíli komise navrhuje provedení úpravy terénu (z důvodu zabránění 

shromažďování dešťové vody, možnosti vsaku do okolního terénu). 

 

h)  Komise VDE obdržela podnět spolku Zelená Hrabová, z.s.  k umístění popelníku u obchodu na 

Šídlovci  (Budoucnost), přemístění kontejnerů na tříděný odpad (Budoucnost), ohrazení 

kontejnerových stání na území Hrabové. 

 

Komise VDE doporučuje doplnění popelníku u obchodu (Budoucnost) na Šídlovci. Kontejnery na 

tříděný odpad (přemístění, ohrazení) budou řešeny na příštím jednání komise. (příloha bod 2) 

 

i) Komise VDE obdržela podnět občana k výsadbě stromů a keřů podél ul. Domovská a ul. 

K Pilikům 

 

Komise VDE doporučuje provést pasportizaci zeleně podél ul. Domovská, K Pilikům , a  následné 

přizváni dendrologa, poté zpracování PD (na více etap) s parametry vyhovujícími standartním 

požadavkům  dotačních titulů. 

 

 

3. Různé 

 

a) Zápach (Brembo Czech s.r.o. , ITT Holding Ostrava) 

 

Komise VDE doporučuje vedení obce obnovit jednání se společnostmi Brembo Czech s.r.o.  a ITT 

Holding Ostrava za účelem zjištění aktuální situace a kroků těchto společností ke zlepšení kvality 

ovzduší obyvatel obce. 

 

b) Vsak nově vybudovaných urnových hrobů na hřbitově 

 

Komise VDE doporučuje doporučení zakrytí urnových hrobu obsahující vodu (s odvětráním) a 

sledovat pokles vody. V případě, že se bude stále v hrobech vyskytovat voda, komise navrhne 

technické řešení tohoto problému. 
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c) Řešení propojovací komunikace mezi ulicemi Na Farském a U Řeky 

 

Komise VDE doporučuje provést propojovací komunikaci mezi ulicemi Na Farském a U Řeky 

(příloha bod 3) 

 

 

 

d) Vytvoření seznamu MK (dle stavu a vytíženosti)   

 

Komise VDE doporučuje vytvoření seznamu místních komunikací, na jehož základě se bude 

postupovat s opravami MK - seznam by měl být min. 2x ročně aktualizovaný. 

 

e) Oprava komunikace směrem od ul. Bělská směrem k ul. K Pilíkům 

 

Komise VDE doporučuje obnovení komunikace s MMO odborem ŽP – ke zjištění možnosti typu 

materiálů a technologie pro provedení opravy komunikace. (kolem Emila)    

 

f) Problematické úseky na komunikacích z hlediska bezpečnosti 

 

Komise VDE doporučuje: 1. Zatáčka ul. Paskovská u rezidentních domů - provedení protiskluzného 

nátěru pouze ve směru ze směru ke škole, doplnění stávajícího VO (sloup - světlo osvětlující 

přechod pro chodce doplnit ramenem se světlem osvětlující prostor na ul. Domovské před 

přechodem). 2. Na ul. Paskovská v místě křížení cyklistické trasy vedoucí z ulic Na Potoku, 

Božetěchova doplnit v obou směrech svislé dopravní značení A19 (cyklisté) umístěné na 

retroreflexním žlutozeleném fluorescenčním podkladu třídy min. R2 s možným doplněním o 

dodatkovou tabulku "komunikaci kříží cyklotrasa" 

Poznámka: dle informace jednoho z dodavatelů se cena protiskluzného nátěru pohybuje okolo 700,- Kč/m2 (M.Krejčíček) 

 

g) Měření ovzduší 

Komise VDE doporučuje kontaktovat Krajský úřad MSK a podat oficiální žádost  o zařazení v roce 

2024 do projektu "Provoz tří automatických monitorovacích stanic sledujících kvalitu ovzduší na 

území města Ostravy" vyhlášený KúMSK. 

 

 

h) Aktuální dotační tituly 

 

Člen komise DVE Ing. Iva Vinklerová předložila aktuální seznam dotací vhodných pro naši obec, 

tento seznam byl předán radě a následně úředníkům Odboru stavebně správního.  
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4. Aktualizace seznamu úkolů pro členy komise pro příští jednání 

 

Členové komise byli seznámeni s aktuálním seznamem úkolů 

 

 

 Aktualizace stavu neuzavřených úkolů  

 

Zodpovídá: Martin Krejčíček společně 

 

 Aktuální přehled možných dotačních titulů  

 

Zodpovídá: Ing. Iva Vinklerová 

 

 

 

 

 

 

5. Předběžný program pro následující jednání komise DVE (plánováno 8.2.2023) 

 

 Seznámení s aktualizací seznamu nedokončených úkolů 

 Podněty z RMOb Hrabová, ÚMOb Hrabová a občanů 

 Aktuální přehled možných dotačních titulů 

 Možná účast zástupce komise DVE před započetím, při realizaci a při ukončení realizovaných 

staveb (již částečně probíhá) 

 Různé 

 

Zapsal dne 29.1.2023  Martin Krejčíček 
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Příloha: 

1. 

 

 

2. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://vybaveni-hotelu.cz/popelniky/3212-venkovni-stojanovy-popelnik-james-vyska-920-mm-

nerez.html 

 

https://vybaveni-hotelu.cz/popelniky/3212-venkovni-stojanovy-popelnik-james-vyska-920-mm-nerez.html
https://vybaveni-hotelu.cz/popelniky/3212-venkovni-stojanovy-popelnik-james-vyska-920-mm-nerez.html
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3. 

 


